

主旨: HKUST Staff Association News (7.10.2016) - SA Happy Hour, Lunch Talks, Garage Sale, EPGL, Blood donation

從: HKUST Staff Association <staff@ust.hk>

日期: 7/10/2016 13:26

到: <staff-association-news-list@ust.hk>



Dear Colleagues,

In this HKUST Staff Association (SA) News, we would like to share with you:

- SA Happy Hour (Oct 21, Fri, 6:00pm – 8:00pm)
- Staff Christian Fellowship Lunch Talk: 'Building Intimacy for Busy Couples' (Oct 19, Wed, 1:00pm – 2:00pm)
- Garage Sale (Oct 29 & Dec 3, Sat) – Calling for Volunteers & Items for Charity Sale
- SA Lunchtime Workshop: 'Secrets to Effective Parent-Child Communication' (Nov 2, Wed, 1:00pm – 2:00pm)
- Enrichment Program for Gifted Learners (EPGL) – Winter 2016
- Blood Donation & Bone Marrow Donor Registration (11 -14 October 2016 10 am – 4 pm)

SA Happy Hour

Date: October 21, 2016 (Friday)

Time: 6:00pm – 8:00pm

Venue: Uni-Bar, University Center

Fee: FREE for SA members

(Each member will be entitled to one complimentary drink, followed by cash bar.)
HK\$40 for non-SA member

Sign up (*before Oct 19*): https://ust.az1.qualtrics.com/jfe/form/SV_8qe9S7vLBtNjGTz

For non-SA members, join us by completing the [application form](#) to get a 'free drink'.

Staff Christian Fellowship Lunch Talk: [Building Intimacy for Busy Couples](#)

Speaker: Mrs. Ho Wan Mei-yee, a veteran Marriage and Family Counsellor

Date: Oct 19, 2016 (Wed)

Time: 1:00pm – 2:00pm

Venue: LTC

Language: Cantonese

Many people are busy with their jobs and routines. Couples or working parents are not aware of maintaining intimacy in a marriage. Come and learn how to build trust and deepen relationship with your better half.

Garage Sale – Calling for Volunteers & Items for Charity Sale

Two Garage Sales will be held respectively on Oct 29 and Dec 3, 2016 (Sat), 9:00am-1:00pm, at the LG3 indoor car park. SA would like to call for volunteers and to collect items from staff members for sale at the event. Interested volunteers, please contact Chris Tso at eokytso@ust.hk or tel. 3469 2061.

Proceeds from the sale will be used for charity purposes. Kindly consider to donate new or second-hand items in good conditions for this purpose, and drop them at the collection box outside the Security Office (Atrium Level, Lift no. 2) on Oct 24-27 and Nov 28-Dec 1.

SA Lunchtime Workshop: [Secrets to Effective Parent-Child Communication](#)

"If you speak to children in a language they understand, that goes to their head. If you speak to them in their language, that goes to their heart."

In this workshop, you will get to know the hidden core elements of effective parent-child communication.

Speaker: Ms Susanna Wong, Certified Global Master Trainer, Coach & Speaker

Date: Nov 2, 2016 (Wed)

Time: 1:00pm – 2:00pm

Venue: LTK

Language: Cantonese, supplemented by English

Please register before *Oct 20, 2016*: <https://goo.gl/forms/HzcXIZhNteQN9V7j1>

Enrichment Program for Gifted Learners (EPGL) – Winter 2016

Organizer: The Center for the Development of the Gifted and Talented (CDGT)
Course: 'Blended Learning in Mathematics'
Course period: Dec 2016 – Mar 2017
Venue: HKUST Classrooms
Target participants: Primary 4-6 Students
Program Details and Application:
http://www.cdgt.ust.hk/eng/Program/EPGL_Pri/epgl_pri_course.php

Application Deadline: Oct 12, 2016 (Result Announcement: Nov 2, 2016)

For enquiry, please contact Ivy Ma (Tel: 3469 2006 / 2358 5084; Email: cdgt@ust.hk).

Blood Donation and Bone Marrow Donor Registration

Organizer: HSEO and Hong Kong Red Cross
Date & Time : 11 -14 October 2016 10 am – 4 pm (Tue - Fri)
Venue : LG4 Student Common Room (via lift 3 or 6)
Target: Everyone who have a heart to help the people in need

-

HKUST Staff Association
For general enquiries about the Association, please contact staff@ust.hk .

"Services & Benefits - Special Offer": http://staff.ust.hk/service_off.html

"Interest Group & Teams": <http://staff.ust.hk/interest.html>

Oct 7, 2016

各位同事：

科大教職員協會今期與大家分享最新消息：

- 歡樂時光 [10月21日(五)，下午6至8時]
- 教職員基督徒團契 午間講座 [10月19日(三)，下午1時至2時]
- 舊貨新賣活動 [10月29及12月3日(六)]
- 教職員會午間工作坊 [11月2日(三)，下午1時至2時]
- 優才增益課程 - 2016年冬季課程
- 捐血週及骨髓捐贈者登記 [2016年10月11至14日]

SA 歡樂時光

日期：2016年10月21日(五)

時間：下午6時至8時

地點：大學中心 Uni-Bar

收費：免費 (每位教職員會會員可獲一張「贈飲卷」換取一杯酒精或非酒精飲料)

其他科大教職員：HK\$40

會員申請表格可於此網頁下載：http://staff.ust.hk/membership_form.html

請於10月19日之前登記：https://ust.az1.qualtrics.com/jfe/form/SV_8qe9S7vLBTnjGTz

教職員基督徒團契 午間講座

題目：[夫婦忙碌中的親密](#)

日期：2016年10月19日(星期三)

時間：下午1至2時

地點：LTC

主講嘉賓：何尹美儀女士 - 資深婚姻及家庭輔導員

語言：廣東話

講座簡介：急促的生活節奏，忙個不停的事務和工作，現實生活中的壓力，把我們壓得透不過氣來。兩個人在一起久了，容易變成一種習慣。如何能重燃昔日如膠似漆的甜蜜溫馨，維持細水長流，一生一世的愛情？願我們一同學習營造夫妻關係中甜蜜、互信的關係，活出豐盛的婚姻。

歡迎參加，費用全免。

舊貨新賣活動：招募義工及義賣物品

校園舊貨新賣活動將會在2016年10月29日及12月3日(星期六)上午9時至下午1時舉行。

職員會現招募義工及呼籲有心同事捐出全新或保存良好的二手貨品，盈餘將捐贈給慈善團體。有興趣的義工，請聯絡曹錦然先生 eokytso@ust.hk (電話 3469 2061)。

有心捐出新舊物件者，請在10月24至27日及11月28日至12月1日放在大堂入口處保安部收集箱內。

教職員會午間工作坊：有效親子溝通的秘密

[如果你用孩子懂得的語言對他們說話，他們會明白，記在腦子裡。如果你用他們的語言對他們說話，便會說進他們的心坎裡。]

在本次工作坊中，你將認識有效的親子溝通隱藏的核心要素。

日期：2016年11月2日(星期三)

時間：下午1時至2時

地點：LTK

語言：廣東話為主, 輔以英語

講者：Ms Susanna Wong (講者簡介請參閱英文版本)

費用全免，請於10月20日之前登記: <https://goo.gl/forms/HzcXIZhNteQN9V7j1>

優才增益課程-2016年冬季課程

香港科技大學資優教育發展中心 - 「網上學習 - 數學」

課程日期：2016年12月至2017年3月

導師：科大導師

地點：科大課室

對象：小四至小六學生

課程資料及報名：

http://www.cdgt.ust.hk/chi/Program/EPGL_Pri/epgl_pri_course_c.php

截止報名日期：2016年10月12日

取錄結果公布：2016年11月02日

如有查詢，請聯絡：Ivy Ma (Tel: 3469 2006 / 2358 5084 或Email cdgt@ust.hk)

捐血週及骨髓捐贈者登記

主辦：香港紅十字會輸血服務中心 & 香港科技大學健康、安全及環境處

日期及時間：2016年10月11至14日 (上午10時至下午4時)

地點：LG4學生休息室〔3號或6號升降機〕

對象：任何願意幫助在社會有需要人士的同事

香港科技大學教職員協會

一般查詢可電郵至staff@ust.hk

服務與福利 - 科大優惠：http://staff.ust.hk/service_off.html

興趣小組與運動隊伍：<http://staff.ust.hk/interest.html>

2016年10月7日